
 
Motion till kommunfullmäktige gällande solenergi i Bollebygds kommun 

 

Bakgrund 

För ca två mandatperioder sedan föreslog Vänsterpartiet att ägarna till varje 

nybyggnation skulle ombedjas att använda solenergi (solpaneler/solceller) som 

komplement till sin uppvärmning av hus och vatten. 

Detta för att förhindra framtida miljöhot gällande jordens forcerande 

uppvärmning i framtiden (läs idag). 

Denna idé gillades inte av KF då, så den avslogs. 

Vänsterpartiet Bollebygd anser att situationen gällande klimathotet har 

intensifierats betydligt och vi anser att vi som kommun måste ta vårt ansvar i 

frågan denna gång.  

 

Motion 

Vi föreslår att kommunen skall; 

• i varje bygglov i kommunala byggnationer framöver, besluta att solenergi 

i någon form installeras.  

• i varje bygglov i privata byggnationer framöver, rekommendera att 

solenergi i någon form installeras.  

 

 

För Vänsterpartiet Bollebygd, 2022-07-11 

Tomas Ridell 

Barbro Ridell 

 

 

 


